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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:24 Likvärdig bedömning av veteranbilar

Runt om i landet finns det ett stort antal människor som har veteranbilar som 
hobby. Det handlar företrädesvis om amerikanska bilar av äldre modell. 
Nyligen bötfälldes runt 400 bilar av polis vid en träff för veteranbilar i Dalarna. 
Bilarna hade blivit godkända i besiktningen, men polisen valde trots det att 
utfärda böter. Det innebär att polisen och bilbesiktningen använder sig av olika 
måttstockar när de gör sina bedömningar av bilarnas skick, vilket av de allra 
flesta säkert upplevs som ett märkligt förfarande. Rimligtvis bör både polisen 
och bilbesiktningen utgå från samma kriterier i sina bedömningar. Den som har 
fått sin bil godkänd i besiktningen bör inte kunna bötfällas för brister som där 
inte har uppmärksammats.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att tillse att polisen och 
bilbesiktningen gör likvärdiga bedömningar av veteranbilar?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-21
Besvaras senast
2016-09-28 kl. 12.00


